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Ronnebyortens ÄSKO   Protokoll fört vid styrelsemöte 
      i Gammelstorp 2017-10-24. 
 
Närvarande: Bengt Viktorsson, Lars Engdahl, Per Bertland, Bertil Enarsson, 
Mathias Jäghagen, Sven Holgersson, Ronny Jönsson och Markus Svensson. 
Frånvarande: Tomas Hansson. 
 
§ 1  Lars Engdahl hälsade välkomna och förklarade mötet för öppnat. 
 
§ 2  Till att justera dagens protokoll valdes Markus Svensson. 
 
§ 3  Dagordningen godkändes. 
 
§ 4  Föregående protokoll från 22/8 lästes upp och godkändes. 
 
§ 5  Älgjakten. 
  ¤ Jakten på tjur var över redan första dagen. I C-området var jakten på tjur slut 
  redan kl. 07.13, i A-området kl. 15.15 och i B-området kl. 16.02. I C-området 
  tog också jakten på ensamt hondjur slut första jaktdagen, vid kl. 11.08. 
  A- och B-området har fortfarande vars ett hondjur kvar att fälla. 
  ¤ Uppgörelsen om att vara sparsamma med hondjuren i A-områdets södra delar, 
  då de ändock har ett hondjur i tilldelning, har skapat osäkerhet och frustration 
  bland jaktlagen. Kakan ska både ätas och sparas. 
  ¤ Styrelsen debatterade om vi har ett hållbart avskjutningssystem och tilldelning. 
  Skötselområdena i vår närhet har olika metoder med dess för och nackdelar. 
  Kanske kan en mix av flera metoder vara en gångbar lösning för vårt område? 
  Någon djupare diskussion fördes ej, utan styrelsen kommer lämna frågan vidare 
  till tilldelningsgruppen för beredning.   
 
§ 6  Jakten på kronvilt. 
  Kronviltjakten fortlöper väl och i dagsläget är sju kronvilt fällda, varav sex 
  stycken i A-området och ett  i B-området. Enligt de rapporter som är styrelsen 
  tillhanda är det mycket kronvilt observerat. 
 
§ 7  JaktVakt. 
  Tekniken har fungerat bra och inga synpunkter har uttalats. 
  
§ 8  Inför 30-dagarsmötet den 7/11. 
  Mötet kommer att hållas i Skogsstyrelsens lokaler i Gammelstorp, Möljeryd, 
  den 7/11 kl. 19.00. I vanlig ordning kallas jaktledarna för en träff där de första 
  dagarnas jakt på älg och kronvilt diskuteras. Lättare förtäring kommer det att 
  bjudas på. 
  
§ 9  Rapporter och skrivelser. 
 a) En felskjutning är rapporterad av jaktlag i C-området. En pinntjur med hornen 
  växandes över ögonen sköts i tron att det var ett ensamt hondjur. 
  Efter redogörelse av händelseförloppet med ord och bild ansåg styrelsen att 
  felskjutningen är att betrakta som ett misstag, varpå inga sanktioner döms ut.  
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 b) Det antalet viltolyckor som presenteras av NVR, Nationella Viltolycksrådet, är 
  beklagligtvis inte att lita på. För att få en mer korrekt uppgift om antalet olyckor 
  uppmanas skötselområdena att ta kontakt med polisen. Viltolyckor är en av flera
  parametrar som ska tas med när nya skötselplaner görs. 
 
 c) Länsstyrelsen önskar att vi jägare i framtiden kommer inkomma med rapporter 
  om rovdjurs-observationer. Skötselområdet följer utvecklingen i frågan. 
 
§ 10  Ekonomi. 
  Fakturor för areal- och Jaktvaktsavgifter har gått ut till jaktlagen. 
  I kassa och bank finns för närvarande ca.20.000 kronor. 
 
§ 11  Nästa styrelsemöte blir den 5/12 kl. 18.00. 
  Därefter träffas åter styrelsen den 4/1 kl. 19.00. 
   
 
§ 12  Övriga frågor. 
  För närvarande är vi 45 jaktlag inom skötselområdet. I Skarup tillkom ett nytt 
  jaktlag genom delning. 
   
§ 13  Lars Engdahl tackade för visat intresse och avslutade mötet. 

 
 
 
 
 

Vid tangentbordet   Justeras 
 

 ______________________  ____________________ 
 Sven Holgersson   Markus Svensson 

  
 

 Ordförande 
 

 ____________________ 
 Lars Engdahl 


